
REPUBLIKA HRVATSKA 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA MEDULIN 
Javna ustanova Kamenjak 
U Premanturi, 13.05.2022 
 
 
 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

SA 68. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA JU KAMENJAK 
 
 
održane u petak 13.05.2022. u 15:30 sati u zgradi u prostorijama JU Kamenjak (prizemlje - Kuća prirode, 
stara škola u Premanturi) 

 Prisutni: Elvis Počerek, Tomislav Hodak, Ivo Lorencin, Nina Skoko, Ciniza Zubin 
 Odsutni:   
 Ostali: ravnatelj Aljoša Ukotić, stručna voditeljica Katarina Bulešić, zapisničarka Patricija Skoko 
 

Temeljem čl.134. Zakona o zaštiti prirode (NN 80/13,15/18,14/19,127/19), čl.6. Odluke o osnivanju 
Javne ustanove Kamenjak za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Općine 
Medulin-Kamenjak(Službene novine Općine Medulin 3/2004, 5/2004, 6/2012 ,1/2013, 2/2014 i 
3/2015), čl.17. i čl.20. Statuta Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na 
području Općine Medulin-Kamenjak (Službene novine Općine Medulin 5/2016) i čl.2. Poslovnika o 
radu Upravnog vijeća Javne ustanove Kamenjak,  predsjednik Upravnog vijeća Javne ustanove 
Kamenjak Elvis Počerek sazvao je  

68. sjednicu Upravnog vijeća Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na 
području Općine Medulin-Kamenjak, s predloženim dnevnim redom koji glasi: 

 
 
 
                                                                              DNEVNI RED 
 
 

1.  Usvajanje zapisnika 67. sjednice Upravnog vijeća 
2.  Potvrda računa 
3.  Odluka o odabiru djelatnika  SEZONA 2022. ( djelatnik naplate na ulazno-izlaznim 

punktovima, Voditelj naplate na ulazno-izlaznim punktovima, Voditelj smjene naplate na 
ulazno-izlaznim punktovima) na određeno vrijeme 

4.  Ponude za prijevoz novca za sezonu 2022. 
5.  Prijedlog Odluke o povećanju osnovice za obračun plaća 
6.  Ponude za balirano sijeno za sezonu 2022/2023 
7.  Ponude za održavanje infrastrukture i radove na području 
8.  Ponude za tiskanje letaka o pravilu ponašanja na području 
9.  Razno 

  
 
 
 



Predsjednik Upravnog vijeća JU Kamenjak Elvis Počerek otvara 68. sjednicu Upravnog vijeća, 
pozdravlja i predstavlja prisutne članove Upravnog vijeća, te ostale prisutne. 
 
Predsjednik UV upoznaje članove sa točkama dnevnog reda, predlaže usvajanje istog. 
 
Dnevni red jednoglasno usvojen. 
 
ZA:5                 PROTIV:0                        SUZDRŽAN:0 
 
Ad. 1)  Usvajanje zapisnika 67. sjednice Upravnog vijeća 
 
Članovi UV suglasni su da se usvajanje zapisnika 67. sjednice Upravnog vijeća u duljoj i skraćenoj 
verziji, odgodi za sljedeću sjednicu UV. 

ZA:5                   PROTIV:0                    SUZDRŽAN:0 
 
Jednoglasno usvojeno. 
 
Ad. 2)  Potvrda računa 
 
Predsjednik UV izvješćuje, kako je dostavljen račun za predujam iz tablice, koje je potrebno potvrditi, 
te stavlja predmet na glasanje. Račun je plaćen po prethodno odobrenoj ponudi. 
  

REDNI 
BROJ 
 

NAZIV DOBAVLJAČA RAČUN DATUM RAČUNA IZNOS 

1. ETRAN d.o.o. JELA 20, ZAGREB  
OIB:98339651873 

1/1/7 
RAČUN ZA 
PREDUJAM 

30.04.2022. 53.625,00 kn 
 

 

 ZA:5             PROTIV:0                  SUZDRŽAN:0 
 
 Predsjednik i članovi UV suglasni su za potvrdu računa. 
 
  
Ad. 3) Odluka o odabiru djelatnika  SEZONA 2022. ( djelatnik naplate na ulazno-izlaznim 
punktovima, Voditelj naplate na ulazno-izlaznim punktovima, Voditelj smjene naplate na ulazno-
izlaznim punktovima) na određeno vrijeme    
                                                                                         
Slijedom provedenog usmenog testiranja Povjerenstva, predlaže se Upravnom vijeću prijem 
kandidata na radno mjesto djelatnika naplate na ulazno izlaznim punktovima. 
 
Predsjednik UV stavlja predmet na glasanje. 
 
ZA:5                                 PROTIV:0                                  SUZDRŽAN:0 
 
Članovi UV jednoglasno prihvaćaju prijedlog povjerenstva. 
 
 
 



Slijedom provedenog usmenog testiranja Povjerenstva, predlaže se Upravnom vijeću prijem sljedećeg 
kandidata na radno mjesto Voditelj naplate na ulazno izlaznim punktovima. 
 
 
Predsjednik UV stavlja predmet na glasanje. 
 
ZA:5                             PROTIV:0                                   SUZDRŽAN:0 
 
Članovi UV jednoglasno prihvaćaju prijedlog povjerenstva.   
 
 
ZA:5                           PROTIV:0                                    SUZDRŽAN:0 
 
Slijedom provedenog usmenog testiranja Povjerenstva, predlaže se Upravnom vijeću prijem sljedećeg 
kandidata na radno mjesto  Voditelj smjene naplate na  ulazno izlaznim punktovima. 
 
 
Predsjednik UV stavlja predmet na glasanje. 
 
ZA:5                         PROTIV:0                                    SUZDRŽAN:0 
  
Članovi UV jednoglasno prihvaćaju prijedlog povjerenstva.   
 
 
Ad. 4)  Ponude za prijevoz novca za sezonu 2022 
 
Ravnatelj upoznaje članove UV, kako je upit za ponudama za prijevoz novca upućen na tri adrese, i to 
Crni vjetar d.o.o, Securitas Hrvatska d.o.o.  i Bakin Geršić d.o.o. Pristigla je samo ponuda za uslugu 
osiguranja i pratnje pošiljaka, i to tvrtke Securitas Hrvatska d.o.o. Oreškovićeva 6n/2, Zagreb, OIB 
33679708526 sa ponuđenom cijenom jedne pratnje u iznosu 115,00 kn + PDV sa glavne rampe 
Paredine. 
 
Članovi UV suglasni su o odabiru ponude tvrtke Securitas Hrvatska d.o.o. , te ovlašćuju ravnatelja za 
potpis ugovora sa navedenom tvrtkom. 
 
ZA:5                              PROTIV:0                                  SUZDRŽAN:0 
 
  
Ad. 5)  Prijedlog Odluke o povećanju osnovice za obračun plaća 
 
Temeljem Odluke o osnovici za obračun plaća službenika i namještenika, dostavljen je prijedlog 
Odluke o povećanju osnovice za obračun plaća koja za sve zaposlenike iznosi 4.090,00 kuna.  
 
ZA:4                       PROTIV:0                                      SUZDRŽAN:1 
 
Članica UV Nina Skoko, kao djelatnica JU Kamenjak, izuzela se iz glasanja. Ostali članovi UV suglasni 
su  s prijedlogom Odluke o povećanju osnovice za obračun plaća koja se primjenjuje od svibnja 2022. 
 
Ravnatelj pohvaljuje inicijativu Osnivača. Za sljedeću sjednicu UV, predlaže razmotriti i uvođenje 
dodatka za studente i radnike preko Zadruge.  
  



 
Ad. 6)  Ponude za balirano sijeno za sezonu 2022/2023 
 
Ravnatelj izvješćuje o pristiglim ponudama za balirano sijeno. Upit je poslan na tri adrese za cijenu po 
kilogramu sijena.  
Obrt za servis i poljoprivredu Damir Medica, dostavio je ponudu za cijenu baliranog sijena po 
kilogramu 1,00 kn+ PDV. 
Obrt za uzgoj goveda FILICE, dostavio je ponudu za cijenu baliranog sijena po kilogramu 1,30 kn. 
Obrt za uzgoj goveda MIKULIĆ, ponudio je cijenu baliranog sijena 1,20 kn +PDV. 
Objašnjava, kako su se cijene povećale. Sijeno trenutno dostavlja  Obrt Damir Medica otprilike 1x 
mjesečno, 20 bala po prijevozu. Trošak prijevoza iznosi 700,00 do 750,00kn po turi. 
 
Predsjednik UV predlaže utvrditi i cijenu prijevoza, te odabir ponude za balirano sijeno prebaciti za 
neku od sljedećih sjednica. 
 
 
Ad. 7)  Ponude za održavanje infrastrukture i radove na području 
 
Ravnatelj upoznaje, kako je upućen upit na tri adrese prema troškovniku rada strojeva i kamiona 
potrebnih za održavanje infrastrukture i radove na području. Pristigle su dvije ponude i to tvrtke 
Zanitel d.o.o i Vintijan d.o.o.  
  
Članovi UV suglasni su angažirati društvo Vintijan d.o.o. za održavanje, a za usluge prijevoza 
angažirati društvo Zanitel d.o.o. 
  
 
 ZA:5                          PROTIV:0                              SUZDRŽAN:0 
 
 
Ad.8 ) Ponude za tiskanje letaka o pravilu ponašanja na području 
  
Zatražene su ponude za tisak letaka o pravilu ponašanja na području za nakladu od 25 000 kom, 50 
000 kom, 75 000 kom i 100 000 kom. 
Ravnatelj objašnjava kako se traži tisak za min 100 000 kom. Predlaže zatražiti dodatno tisak za još 40 
000 kom letaka, kako bi jednim tiskom pokrili sezonu. 
 
Članovi UV suglasni su usvojiti povoljniju ponudu Printera Grupa d.o.o broj PO22/00005014-5 sa 
cijenom 0,366 kn/kom + pdv, te dati u tisak 100 000 komada letaka.  
 
ZA:5                              PROTIV:0                             SUZDRŽAN:0 
 
Jednoglasno usvojeno. 
  
 
 
Ad. 9) Razno 
 
G. Lorencin postavlja pitanje da li će Ustanova sufinancirati vodu za 2 baka na Bodulašu. Trenutno 
vodu vozi vlasnik, a vodu toči u Buži. Trebalo bi  voditi evidenciju potrošnje vode, te refundirati trošak 
Buži d.o.o.   
 



Gđa Skoko navodi, kako u prostornom planu stoji poticanje stočarstva, te je svakako za predloženu 
inicijativu. 
 
Ravnatelj predlaže kontaktirati Bužu d.o.o. te provjeriti o kojem iznosu se radi, te napraviti Sporazum. 
 
Prijedlog g. Lorencina je i solarizacija. Predlaže izradu projekta za postavljanje solarnih panela, 
određivanje punktova, vidjeti potrebe i moguća rješenja. Dodatno predlaže otok Ceju za postavljanje 
punionice za brodove. Potrebno je pripremiti elaborat i dokumentaciju , te prijaviti projekt kad se 
otvori natječaj. 
 
G. Zubin, obzirom da je član povjerenstva za prijem djelatnika, koje je sve teže pronaći, predlaže 
početi razmišljati o dužem radu naplati rampi i stalnim sezoncima, koji bi po potrebi bili angažirani i 
na drugim poslovima van sezone  
 
Predsjednik UV, vezano za jednostavnu nabavu kemijskih wc-a , predlaže da se prihvati na način da se 
uzmu u obzir prve dvije, na vrijeme pristigle ponude . 
 
Predsjednika UV interesira da li su članovi UV za prihvaćanje ponude tvrtke Iliric d.o.o. za najam 
kemijskih wc-a? 
 
G. Lorencin nije za prihvaćanje ponude, obzirom da je došlo do tehničke pogreške, te smatra da 
nabavu kemijskih wc a treba ponoviti. Imamo dokaz da je firma poslala email koji nije prošao iz 
razloga što je mailbox bio pun. Ističe, kako nema dokaza da je vrijeme slanja korigirano. Po njemu nije 
bilo tehničke mogućnosti za isporuku emaila i  provedena jednostavna nabava je neregularna. 
 
G. Hodak kaže kako su sad podaci izašli van i kako će svi znati cijene. 
 
Gđu Skoko zanima, tko je iznio cijene van i javio ponuđačima? 
Upućuje pitanje predsjedniku UV, u vezi dopisa u kojem je prozvao UV i vijećnike, povjerenstvo i nju 
osobno, kad se utvrdi da je napisao nešto što nije trebao, da li će iz moralne odgovornosti dati 
ostavku na mjestu predsjednika UV? 
  
Predsjednik UV odgovara potvrdno, ali u onom trenutku kad se vidi da li je sporna činjenica da gđa 
Skoko Nina kao djelatnica Ustanove  i član UV, bude i član Povjerenstva jednostavne nabave. 
 
Gđa Skoko navodi, kako su upravno oni tražili da bude član povjerenstva, i kako je on u tom trenutku 
mogao reći da se ne slaže da ona kao djelatnica Ustanove bude član. 
 
Predsjednik UV predlaže raskinuti suradnju s trenutnim informatičarom. 
 
G. Lorencin, postavlja pitanje g. Počereku  da li bi preuzeo odgovornost u slučaju da se desi kvar 
sustava naplate i kolaps, zbog promjene  informatičara, koji je trenutno zadužen za sve što se tiče 
administracije i naplate u Ustanovi. Kaže, da je veliki rizik mijenjati informatičara koji zna cijeli sustav.   
 
Predsjednik UV predlaže raspustiti povjerenstvo za jednostavnu nabavu i provesti reviziju svih nabava 
pod vodstvom vanjskog suradnika Andreja Grbina. 
 
G. Lorencin predlaže i traži ukupnu reviziju poslovanja JU Kamenjak zadnjih 10 godina. 
 
Gđa Zubin ne slaže se za promjenu informatičara sad prije sezone. Predlaže novu jednostavnu nabavu 
za najam kem. wc -a, a isto tako interesira je, tko je dao podatke o cijenama tvrtki Iliric d.o.o. 



 
Potrebno je izabrati nove članove povjerenstva za jednostavnu nabavu. 
 
G. Lorencin se slaže da bude član povjerenstva.  
 
Predsjednik UV smatra da u ovom slučaju da nije krivica članica povjerenstva za jednostavnu nabavu 
Patricije i Nine, već nekoga tko im je dao krivu informaciju, a ispale su žrtve. 
 
G. Lorencin potvrđuje, kako su odmah izvijestile njih, kao članove UV, o tome što se dešava. 
 
Ravnatelj kaže da se ne mora sad odrediti povjerenstvo, ali moli savjet kome poslati narudžbenicu i 
angažirati za najam kemijskih wc -a. 
 
 
 
Predsjednik UV zaključuje sjednicu UV U 17:32. 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisnik vodila                                                                                        Predsjednik Upravnog vijeća 
  
Patricija Skoko                                                                                         Elvis Počerek 
 
 



                             SAŽETAK DONESENIH ODLUKA I NALOŽENIH RADNJI 
 
 
 
Odluka o potvrdi računa; 
  
ETRAN d.o.o. JELA 20, ZAGREB  

  OIB:98339651873, RN1/1/7 na iznos 53.625,00 kn- usvojeno 
                                                                                         
Odluka o suglasnosti predloženih kandidata na radno mjesto djelatnika naplate na ulazno izlaznim 
punktovima-usvojeno 
 
Odluka o suglasnosti predloženog kandidata na radno mjesto  Voditelj naplate na ulazno izlaznim 
punktovima-usvojeno 
  
Odluka o suglasnosti predloženog  kandidata na radno mjesto  Voditelj smjene naplate na  ulazno 
izlaznim punktovima-usvojeno 
  
Odluka kojom se ovlašćuju ravnatelja za potpis ugovora sa tvrtkom Securitas Hrvatska d.o.o. , 
Oreškovićeva 6n/2, Zagreb, OIB 33679708526 za prijevoz novca za sezonu 2022. - usvojeno 
 
Odluka o prihvaćanju prijedloga za povećanje osnovice za obračun plaća - usvojeno 
 
Odluka o prihvaćanju ponude za održavanje infrastrukture i radove na području društva Vintijan 
d.o.o. za održavanje i društva Zanitel d.o.o. za usluge prijevoza - usvojeno 
 
Odluka o prihvaćanju ponude  Printera Grupa d.o.o  OIB 10270967558 broj PO22/00005014-5 sa 
cijenom 0,366 kn/kom + pdv,  za 100 000 komada letaka - usvojeno 


